
Skattmästare
Styrelsen ser det sommeriterande om kandidaten har:

- Tidigare erfarenheter av budgetarbete inom kåren.
- Tidigare erfarenheter inom redovisning.



Skattmästare (1 post, 2 terminer, heltidsarvoderad)

Namn:Malte Gustafsson

Det här är jag:
Jag är en 22 år gammal kille som kommer från Stockholms utkant, nämligen
vackra Värmdö. Sedan 2,5 år tillbaka har jag stolt kallat mig själv för en
Uppsalabo då jag flyttade upp för att kursa mig till en ekonomie
kandidatexamen. Nuförtiden läser jag min 5:e termin som har förgyllts av media-
och kommunikationsvetenskap. Skämt åsido, något som faktiskt har förgyllt och
definierat min studietid har varit Uppsalaekonomerna. Oavsett om det var som
recentior, fadder eller som förtroendevald har jag älskat varje minut av mina fem
terminer som Uppsalaekonom och det är därför jag vill ta mitt engagemang
vidare till nästa nivå.

Detta vill jag genomföra:
Skattmästeriet
Enligt min uppfattning befinner sig skattmästeriet i dagsläget i ett bra och stabilt
läge. Tack vare företrädarnas hårda och gedigna arbete har arbetsprocesserna
och rutinerna förbättras enormt genom digitalisering av olika aspekter av
arbetet. Detta har resulterat i att arbetet i dagsläget inte kräver stora förändringar
utan snarare små förbättringar, såsom att automatisera hanteringen och
bokföringen av swishbetalningar genom tilläggstjänster.

Medlemsnytta
Nu i höst är det återigen dags för oss att kasta in hatten i ringen för kårvalet 2024
och för att vi ska kunna fortsätta behålla vår kårstatus för våra fyra institutioner
kräver det att vi fortsätter öka vårt medlemsantal. Som studentkår är det svårt
att gömma faktumet att vår absolut största resurs är våra medlemmar. För att vi
ska kunna fortsätta locka studenter till Uppsalaekonomerna kräver det att vi
bland annat ser över vårt evenemangsutbud och utvärderar nyttan som de tillför
våra medlemmar, samtidigt som vi väger det mot kostnaderna som de skapar.
Ytterligare ett sätt som vi kan fortsätta tillföra nytta till våra medlemmar är
genom att fortsätta uppgradera och förbättra olika aspekter av vår kära
föreningslokal: Borgen. Denna termin har vi påbörjat denna process och det bör
nämnas att det kostar en del pengar, men det är min bedömning att det är en
nödvändig kostnad för att vi ska kunna få se mer nya ansikten trilla in på
borgen.

En hjälpande hand
Att skattmästaren arbetar som heltidare för kåren är ett relativt nytt koncept,
men en sak har blivit tydligt och det är att det finns en stor skillnad i



arbetsbelastningen mellan de olika heltidarrollerna och skattmästaren. Därför är
det viktigt att skattmästaren kan hjälpa till att avlasta andra mer belastade roller,
samt att finnas redo för att hjälpa till med budgetfrågor från projektgrupper och
utskottsordföranden.

Det här är mina övriga meriter inom uppsalaekonomerna:
● Vice/Ordförande Eventutskottet VT23-HT23
● Intendent VT24
● Chefsfadder HT22
● Sekretariatet Unifejden VT23, VT24

Det här är mina övriga meriter:
Eventförsäljare för Impressive Relations 2020-2022



Namn: Aron Tägtgård Coter

Det här är jag:
Jag är en glad kille på 24 år som kommer från den fina staden Västerås. Efter att ha
spenderat mina år i gymnasiet med näsan i matteboken kände jag att det var dags för
mig att testa arbetslivet. Detta förde mig till Bolt där jag arbetade som Operations
Specialist. Till slut kände jag att det var dags att återgå till böckerna och destinationen
blev Uppsala. Några insparksveckor senare visste jag att jag ville engagera mig som
general inom Uppsalaekonomerna.

Detta vill jag genomföra:
Automatisering och utveckling
I dagsläget är skattmästeriet till viss del automatiserat, men inte tillräckligt enligt mig.
Det är vårt ansvar som kår att alltid driva utvecklingen framåt för underlätta arbetet
för de som är engagerade. Bokföringsprogrammet Fortnox erbjuder idag flera olika
integrationer för att underlätta det dagliga arbetet med bokföringen. Med detta
tillkommer en kostnad, vilken enligt mig är oväsentlig då en fortsatt utveckling av
skattmästeriet är nödvändig för att förenkla, och utveckla, det dagliga arbetet.

En heltidsarvoderad post?
Det uppkommande kårvalet har en stor påverkan på skattmästarens framtid inom
Uppsalaekonomerna. Det är viktigt att vi som kår är förberedda på de olika åtgärder
som kan behövas vidtas, och en av dessa åtgärder kan vara en utvärdering om
skattmästarens post ska vara heltidsarvoderad.
Det jag vill åstadkomma under min tid som skattmästare, om jag blir vald, är en
utvärdering samt utveckling av rollen för att se över den fluktuerande arbetsbördan -
hur kan skattmästaren avlasta andra engagerade? Är tidsåtgången tillräcklig för att
fortsatt ha denna post heltidsarvoderad?

Förbättrad budgetutbildning
Från min tid som engagerad lade jag märke till vissa saker gällande
budgetutbildningen som enligt mig kan förbättras. Eftersom vi tar in nya engagerade
studenter som inte tidigare har arbetat med en budget så är det vårt ansvar att
förbereda dem så bra sommöjligt. Jag tror på en mer praktisk budgetutbildning där
man övar på att lösa olika “problem”. Med detta tror jag att vi kan minska försenade
revideringar samt olika småfel i de olika budgetarna. Jag tror även att utbildningen för
podio bör ges vid ett separat tillfälle för att minimera risken obesvarade frågor.

Det här är mina meriter inom Uppsalaekonomerna:
General HT23, Budgetansvar.



Det här är mina övriga meriter:
Operations Specialist, Bolt.
Platschef, Wolivar/Jacob Service.



Styrelseledamot
Styrelsen ser det sommeriterande om kandidaten har:

- Tidigare erfarenhet av styrelsearbete.



Styrelseledamot (1 post, 1 termin)

Namn:
Theo Wessman

Det här är jag:
Jag är en glad, ambitiös och strukturerad 21-åring från Bromma som just nu läser min
fjärde termin på ekonomiprogrammet. Personer i min omgivning brukar beskriva mig
som omtänksam, driven och en social person. När jag inte pluggar på Eko eller står i
baren i kakel spenderar jag mycket tid på idrotter med allt från svordomar på
golfbanan till flåsande på fotbollsplanen.

Detta vill jag genomföra:
Synliggöra studiebevakningen
Uppsalaekonomernas främsta syfte som kår är att bedriva studiebevakning. Detta är
något som bör visas upp mer både genom ökad marknadsföring samt vidare
exponering av utbildningsutskottet. Detta då jag anser att alldeles för få i föreningen
besitter kunskap om hur man ska gå tillväga för att vända sig till oss gällande
studiebevakning. Genom att på ett strategiskt plan jobba för att vara mer synliga kan
Uppsalaekonomerna få in fler åsikter från föreningens diverse studenter och ge
studenter ett alternativ till att vända sig direkt till universitetet.. Genom vidare
exponering av utbildningsutskottet kan vi sprida informationen och ge våra
medlemmar vetskapen om den hjälp vi kan bistå med.

Se över evenemangsutbudet för ökat engagemang
Ett av Uppsalaekonomernas ständiga mål är att öka engagemanget bland befintliga
medlemmar. Det första steget att involvera medlemmar är att introducera dem till de
fantastiska evenemangen som vi faktiskt erbjuder. Efter ett år av att planera
företagsevenemang har jag fått inblick i att kommande år kan ha ökad aktivitet på
evenemang via mer noggrann planering av datum samt ett mer effektivt system.
Problematik har uppstått under året gällande schemaläggning av evenemang vilket
har gjort specifika månader högt belastade av snarlika event medan vissa månader är
fria.

Det här är mina meriter inom Uppsalaekonomerna:
Företagsgruppen VT24, HT 23
Futsal Tränare VT24, HT 23

Det här är mina övriga meriter:
Fondadministratör Storebrand fonder
Delägare Black Lab Media AB
Field operations cordinator Picsmart AB



Cardinal Infrastructure Washington DC
Ekonomiassisten Foodmark



Sekreterare
Styrelsen ser det sommeriterande om kandidaten har:

- Tidigare erfarenhet av styrelsearbete.



Sekreterare (1 post, 1 termin)

Getoar Luta -ingen stämmotext inkommen.



Ordförande internationella
utskottet

Styrelsen ser det sommeriterande om kandidaten har:

- Tidigare erfarenheter av projektledning.
- Tidigare erfarenheter av att kontakta företag / externa parter.
- Tidigare erfarenheter av budgetarbete.
- Tidigare engagemang inom utskottet.



Ordförande internationella utskottet (1 post, 1 termin)

Namn: Paul Olofsson

Det här är jag:
Jag är en kille på 23 år som kommer från storstadsdjungeln på Södermalm i
Stockholm. I höstas flyttade jag till fina Uppsala och i nuläget läser jag termin 2 på
ekonomiekandidaten. Jag älskar att laga mat, lira bollsporter och att vara i goda
vänners umgänge.

Det här vill jag genomföra:
Jag tycker att INTU fyller en väldigt viktig roll i att inspirera studenter att det finns
alternativa vägar att gå. Det finns en stor internationell arbetsmarknad och det finns
ingenting som säger vilken väg som är rätt att gå. Jag vill få mer blickar på INTU som
utskott för att på så sätt få upp ögonen hos de studenter som känner sig vilsna under
och efter sin utbildning.

För att nå detta tror jag att vägen framåt är att göra fler roliga evenemang. Förslagsvis
hade en resa nu i höst legat högt upp på bordet. Dessutom hade det varit roligt att
samarbeta mer med andra utskott för att genomföra olika aktiviteter och involvera
alumner som kan komma och föreläsa för oss på plats i Uppsala om hur det är att
arbeta internationellt. Sammantaget hoppas jag att fler studenter kommer att kunna
inspireras till den väg de själva vill ta.

Det här är mina meriter inom Uppsalaekonomerna:
Fadder Recceveckorna VT24.

Det här är mina meriter:
Medarbetare IKEA Restaurang.
Kock, Fred’s Food Truck.
Säsongsarbetare i Val Thorens, Frankrike.



Ordförande näringslivsutskottet
Styrelsen ser det sommeriterande om kandidaten har:

- Tidigare erfarenheter av projektledning.
- Tidigare erfarenheter av att kontakta företag / externa parter.
- Tidigare erfarenheter av budgetarbete.
- Tidigare engagemang inom utskottet.



Ordförande näringslivsutskottet (1 post, 1 termin)

Namn:
Liza Grell

Det här är jag:
HEJ DÄR! En 21-åring från det otroligt exotiska Göteborg här! Just nu kursar jag termin
3 ekonomi. Innan jag tackade av det regniga Götet och hittade till vårt älskade Uppsala
varvade jag kneg på Hemköp+Ullevi med resor till Asien (skräll!) och Afrika. Jag är en
sprallig, nyfiken och driven filur som älskar nya utmaningar, därav ställer jag mig
framför er snart på Extrastämman!

Det här vill jag genomföra:
Förutom att upprätthålla och vårda kårens nuvarande relationer med företag, ser jag
att det finns möjlighet att förbättra hur vi lockar fler av medlemmarna till våra
evenemang. Genom att möta medlemmarnas efterfrågan samt fokusera på att skapa
en mer avslappnad atmosfär och attraktiva tillställningar tror jag att vi kan öka
deltagandet på utskottets event.

Jag vill fortsätta utveckla kårens möjligheter att erbjuda våra studenter nätverk och
chanser att få in en fot på arbetsmarknaden, även för studentstadens nykomlingar.
Dessutom ser jag utvecklingspotential för kårens kvinnliga nätverk Vera, där jag vill
motivera fler tjejer till engagemang och samarbete med andra delar av kåren för att
inkludera en bredare målgrupp.

Tidigare erfarenheter inom UE:
Fadder HT23
PG Reccegasquen VT24
PG Kontaktdagarna 2024

Övriga meriter:
Kioskansvarig på Ullevi
Receptionsansvarig på Stocken Camping



Valberedningsledamot
Styrelsen ser det även sommeriterande om kandidaten har:

- Tidigare erfarenheter av rekrytering.



Valberedningsledamot (1 post, 1 termin)

Namn: Nell Binnefors

Det här är jag:
Till skillnad från de flesta andra stockholmare här i stan är jag själv från förorten
Upplands Väsby – en del av Stockholm som förvånande nog trollat fram en sprallig,
noggrann och driven tjej på 21 år. För mig är det viktigt att planera och strukturera min
egen vardag och allt vad det kan innebära in i minsta detalj. Ett visst kontrollbehov
kanske, både på gott och ont. Jag läser min andra termin på lärarprogrammet och vill
nu fortsätta engagera mig inom Uppsalaekonomerna.

Detta vill jag genomföra:
Som lärarstudent var det aldrig en självklarhet för mig att ta del av UE:s verksamhet.
Men efter mycket tankar förstod jag att denna gemenskap är till för alla, oavsett
utbildning. Mitt mål är därför att skapa en förening där alla känner sig inkluderade
och motiverade att delta i föreningens utveckling, oavsett bakgrund. Människor är
rädda för det okända och jag tror att synliggöra det arbete som förtroendevalda utför
och dessutom hela ansökningsprocessen mer, kan leda till en mindre skrämmande
känsla. Tillsammans kan vi främja en miljö som präglas av mångfald och dynamik,
där olika perspektiv och idéer uppmuntras och välkomnas!

Det här är mina meriter inom Uppsalaekonomerna:
Fadder för Uppsalaekonomernas Recceveckor VT24

Det här är mina övriga meriter:
Butiksäljare - Stora Coop
Vikariat på grundskola



Namn:
Moa Arvidsson

Det här är jag:
Jag är en jordnära, positiv och ambitiös 22-åring från Ekerö, Stockholm. Efter
studenten testade jag lyckan i Kapstaden där vardagen bestod av engelska studier,
volontärarbete och vinprovningar. Men efter två sabbatsår av jobb och resande kände
jag att det var dags att testa leva på lån och bidrag. Likt andra rationella individer
flyttade jag då till Uppsala och är nu inne på min andra termin på ekonomie
kandidatprogrammet.

Det här vill jag genomföra:
UE:s medlemmar ska känna starkt förtroende för hur vår kår styrs, för att säkerställa
detta är Valberedningens arbete väsentligt. För mig är det viktigt att alla medlemmar
känner sig välkomna att söka, oavsett tidigare erfarenheter eller vilka kurser man
läser. Under vårens två stämmor står många kandidater ensamma, utan någon
konkurrent, detta vill jag förändra för att ge mer makt åt oss medlemmar att välja den
kandidat vi anser är bäst lämpad för posten. Jag vill, med mitt driv och nytänkande,
utveckla marknadsföringen kring vakanta poster. Mer lättillgänglig information om
våra FTV-poster, både via sociala medier och evenemang, tror jag kan sänka tröskeln
att våga söka en förtroendevald post.

Det här är mina meriter inom Uppsalaekonomerna:
Fadder Recceveckorna VT-24.

Det här är mina övriga meriter:
Handläggare, Sambla.
Volontärarbete, Sydafrika
Cafébiträde



Redaktör Reversen
Styrelsen ser det sommeriterande om kandidaten har:

- Tidigare erfarenheter inom Reversen.
- Tidigare erfarenheter inom en annan tidning.
- Tidigare erfarenheter inom projektledning.
- Tidigare erfarenheter inom grafisk design.



Redaktör Reversen (1 post, 2 terminer)

Namn: Olivia Psarris

Det här är jag:
Jag är en kreativ 22-årig tjej från Stockholm som jämt och ständigt hittar nya små
hobbys att nörda in mig på. Under livets gång har jag sjungit, dansat, skrivit, designat -
you name it. Efter gymnasiet jobbade jag på en ideell organisation vars syfte var att
stötta och inspirera unga att hitta sin passion. På senare tid har jag framförallt nördat
in mig i grafisk design och kommunikation, både på fritiden och som jobb.

Detta vill jag genomföra:
För mig är det just viktigt att få utrymme för sin passion, oavsett var i livet man
befinner sig. I mitt fall handlar det om kreativiteten. Därför skulle det vara otroligt kul
att få engagera mig som redaktör för Reversen och få möjlighet att inspirera och stötta
andra studenter i att underhålla sin kreativitet. Reversen är en plats, en plattform och
framförallt en chans för alla kreativa själar att få blomstra. Jag vill fortsätta locka hit
ännu fler studenter och se till att alla inom Reversen ska känna sig välkomna och få
utrymme för sina kreativa idéer!

Meriter inom Uppsalaekonomerna:
Fadder VT24

Övriga relevanta meriter:
● Social Media Manager & Teamleader på Sparks Generation - ansvarat för

kommunikation, content & grafisk design samt varit projektledare och
föreläsare på skolor & fritidsgårdar

● Kommunal kursledare för unga inom programmering & design
● Accountant på finansiella konsultverksamheten Evolvefy


